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SON INTERVIEWED:PEREZ, JESUS  DATE/TIMi 6-5-68 

RACE HAIR EYES HT WT DOB

IDENCE ADDRESS' 1415 S. Burlington #3 PHONE

INESS ADDRESS ■ 'PHONE

■orma^TIOn; (who,what,when,where,why & how) ' “ ‘ “

Case Prep has interviewed and taped. Nothing further. '
Susp stood in pantry haieway and asked at least four times, "Is Mr. 
Kennedy coming this.way." Was told by Perez he didn’t know. Susp 
asked other persons, "Is Mr. Kennedy coming this way." Susp described 
as male, olive skimed (Perez does not think suspect speaks Spanish) 
short, blk hair. Suspect shot Kennedy, tackled by several persons. 
Did not°see anyone with suspect during % hour suspect stood in haieway. 
Can ID suspect and gun. ;.

1bZ8-5g.6.8......................... ............ . ...... ’ •
INSTIGATORS' MAKING INTERVIEW: '. {APPRO)vEDTBYT





I TRANSCRIPT OF RECORDED 3OTERRVIW OF

2 RECORDED AT RAMPART DETECTIVE DIVISION
3

JUNE 5o 1968 
QUEST’ON^D BY:

+ REPORTED BY

SOT. R. 
sun. m. 

. JUDY 0.
L.
J.

LK1NS #7287, HOMICIDE DIVSBJON ;
GANN #10329* HOMICIDE DIVISION ;

HERNANDEL INTERNAL AFFAIRS DOTSON

5 INDICATES UNNTELBIITIBE? CONVERSATION.

6

7 WtVe your name, sir??
Jesus Perez8

. How do you spH your first name?9 Q

■ A

10-| A Like Jesus, J-e-s-u-s.
11 Q Wha's middle name or initial?
12 A You mean my last name? .

13 Q Do you have a middle name?

■ 1-5 . A ' No. . X

15 ■ Q No middle name. What's your l
16 A Jesus Perez.
17 Q p«e»«.
18 • A p-e-r-e-z. ■ -
19 ' Q Wat’s your address, there, Jes
20. A 1415 South Barrngetoa. , ‘
21 Q 1415 South sari^oon?
22 ■ - A. Yes, sir.
23 ■ Q Is that in Bos Angeles??
24 A Yes. / .
25- Q Have a phone there?

26 f A No, I don't (*). ■

ast name then?
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1

2

4

5 i

6

7

8

9

10

■ 11

12

■ 13

14

15

16

17

18

19

20

21

. 22

23

24

25

26

Q

A

Q

A

helper or

Wat can

was your
A

Where. do you work at the Ambassador??

Yes, I work at the Ambassador

What is your
I work in the kitchen, like kltcim porter or-

something there.
I'm Sgt. McGann from

you tell me about what

art in this deal.?

Well, I was standing
you know,

Q

Q

■ would be

be what

A

■ Room and

Homicide
happened

there at

downtown.

tonight?

the steam

Jesua.

What

,
about a half hour
By the steam table?
Yeah and

• Kind of at m-ak-sihft; little drawing. Ths
the steam table right along here and this would

fou call the pantry room of pantry area?

Yes, uh huh (yes). Yes

And ms is where they come out of the Emb

ths, apparently, is a haHay where employees

could gather?
A Uh huh (yes)
or And this would be the Coloaial Room, which, I

understand, they were using as a press room tonight? ’
A

Q Now, where were you at, again?

I waa—ms—tisUs-supposed to be the Embassy?
Yes, over in here



3

}

I
’ 2

3. !

4 !

5 !5 । 
i

6 i

'71

8 i

9 ■

101

11

12

13

■ A Over in here;? . ’ ’ •
Q Uh hub/yes). ’ ' • •’

A . Win, I was dose to the steam table right here. ‘
This is the steam table, you say? . ■

Q Right, this would be the steam tables here, ;
uh huh (yes). !

A WH, I was right here, and the one guy was there^ 
too, about at litt!e taller than me, a sktay guy, and be •

told me about three or four times, he said, "Mr. Kennedy ‘

come through here?" WH, he talked to the guy# first, ; 

somebody else; then, he. tallied to me. He said, "Nr. Kennedy : 

come though here?" I said, "I don’t, know." Somebody I

says, "It depends..."—later, "Depends how far they )

14 take him,” but he tell, me again, he said, three or four tmes,
15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

he said, "Mr. Kennedy come though here?" I eaid, "I don’t I 

know. Ask somebody e3.se.” so he was standing here about J 

bUf an hour. . ■ ;
Q Was there .anybody else here with hm? • ;
A • There was— • J

Q I mean that appeared with him, you know— ‘

A You ^an somebody was with him? ’ :
Q Yeah. . ■ |

. A No, I don’t think so. Only was here by employees,! 

but he was alone here, alone. He was alone with us and he i 

talked to somebody else. Somebody else speaking Spanish, ; 

a and he said, "What did he say?” He said, "I don’t; know." :



1 y A O^j|jn here? . . . H " ■ |
2; 1 Q Uh huh (yes). . .
3 I A . WH, I was close to the steam table right here. j

* i This is the steam table, you say? ।

5 j Q ‘ Right, this would be the steam tables here, i
6 ' uh huh (yes). / . !
v ! A WO, I Was right hexa, and the one Buy was theses •
^ : too, about a 11 we taller than me as sHW guy, and he ;

9 ; told me about three or Sour tmes, he said, "Nr. Kennedy ’ '

10 J . come through here?" WH, he talked to the guys first, :
11 ; somabody else; then, be tailed to me. He sad, "Mr. Kennedy:

12 । come through here?" I said, "1 don’t know. Somebody :

13 ; saya, "It depends... "—later, "Depends how far they •

15

- 16

17

18

19

20

21

- 22

23

24

' 25

26

j take him," but he tell me again, be said, three or four times, 
! be said, "Mr. Kennedy come through here?" I said, "I don’t j

know. Ask somebody else.” So he was standing here about j

half an hour. - , ■
Q Was there anybody else here with hm? . ;

’ A There was— ;

| Q I mean that appeared with him, you know— . ■
! . ib A . You mean somebody was with him? . • j

T •Q Yeah. ■ . •

A ’ No, I don’t think so, Only was here by employees,!

but he was alone here, alone. He was alone with us and he i
I talked to somebody else. Somebody el.se speaking Spanish, ;

i and he said, "What did he say?" He said, "I don t know" ’.!
J *

'fom w* (S .:■■-..



He said (*) With the girls $ the girl. So he was here, then, 
for about a ®jMour when Kr. Kennedy owe through he®. • 
He shaked hands with her. • I shaked hands with him I told ■ 
him, "Senor Kennedy, mucho gusto/* in Spanish. Then when . 

that, I was give my hand to Mm there and all the ( *) 

guys try to shake hands with him right here; so they coms 

over him shaking the hands, when over here, in my back—

’ Q Your back. You are still standing here in this 

pantry hallway? '
A Yeah, I was stranding Ito here. He shake my 

hand out here,’but the guy’s coma to shake hands right here 

and over here I hear the shot over iny—else to my eye-­
ear. Pow. Pow I think about four or five shots. I’m 

■ not very sure, about four or five shots, pow—I think be 
was'doing that to take the- people away, is what I ws°- think, 
but after that I see at gun, a gun He "this, and I stand 

Ike that so then everybody Jmp on him. The guy was wlth 

Mr. Kennedy jumped on Mm and dragged the guy lk» this, 

you know, shooting.

Q in other words, he moved the. gun away, up in tM : 
air, or he was forced to' move the gun up in the aii? -

A Somebody—I heard somebody tried to move 1:^

gun or out the gun Ike this and I hear a shot right in m-—: 

and I was standing here. I hear th^ shot so I s®® two men . 

laying on the floor and everybody Jimp on him and say, "Why 

you do that?*’ and, you know, tie gun. • , '
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7

8

9
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20
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22

23
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; 25

26

' ' 5

' Q Dgd I understand you to say that he was with a 

girl here? ' ‘ ’

A No. No, I don’t see no girl, but he was talking ; 
with us. He was— :

Q He was alom? . I

A He was .alone. I don’t see no girls around. *

Q This was about a half-hour before Kennedy came i

out;? ‘ j

A Yes, it was about a half an hour before Kennedy ;

passed through there. I
Q And was thee other persons here other than , *

employees? ’ - - ■ ■

A Yeah. There was—ome employees there, too. i 

. Q Were they people besides the employees and him, 1 

anybody you didn’t know as employees? ' '

A NO. ; -

Q Were there other people other than him and the 
employees you know? . |

A No, I don’t know. I dont--oco many people j

coming, passed through. ■ |
Q There were several people there, then? |

A Yeah, passing through.. I don't know.. If 

somebody was with him, I don’t know; but when he was 

talking to us, he was alone.. He was alone. He wae—ie 

was Hie (#). He told me three or four times, "Mr. Kennedy 

gong to pass through here??" I dont know how I tell to him



6

Q Now, he's the oh—this guy that asked you, "is
2

3 !

4 i

5 •

6 5

Mu. Kennedy gong to pass through here?" ha's the one that
ultimately had the gun in his hand and was— ’

4 Yes, he was: (*);

■ Q The one that done the shooting?

A Yeah,

■ . Q Did you see the gun? Did you get a good look at 
the g®? ' .

■ ’ A will, I couldn't see very far, you know here

to the wall. Yes, I see a gun, big Ike ths.

■ ( Q Now, I’ll show you a gun here. .
A No, I think its bigger than that. •

■ a It looked bigger to you than that, huh?

A Yeah. I’m not very sure, but the gun,'I 
think it was about this big. It was big Ike this, 

Q It looked awful big to you? .

A Yes, and I saw it Ike this big. . ■ _
Q You thought it was about & foot long, a foot? 
A Yeah. . .
Q And you talked to this guy. Did you talk in 

English? • . •

a In Engish* ' ‘
Q Hs didn’t speak in Spanish? - -

A No. he GoHj-I think he doeosPt speak Spanish

because I told something.(*) hs told mo to what he’s said. 
He told me about the beautiful girls.
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Q

1

2

‘ 3 i

I
4 ;

. 5 i

61

7 I

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

. Q So you don’t think he spoke espanoi? j

A No. I don't think he speaks Spasnish. I don’t । 
know what kind, what people—rnabb® Armenian o Italian or • 
something; else. I don’t know. . !

Q Olive akin, though, Ike espanol? J

A Looked like Armenian or something Hk® that. I

Q Armenian or, something He that? :
A Something like ItaiOn. He had black hair, |

skiW guy, oh, a H^le taller than. me-not so big. a 

skinny cm. ‘
. Q How tall are you? ■

A 52< ’ . ’ ' |

Q You are 5'2", and he’s just a Utt!! bit taller | 

than you? . ' I

A I think 5’3" or 5’4", something 11kc that. • j
Q Would you know him 18 you saw him again? . I

A WU, I d try. I dm’ t know, but I dont wait . ■ 

to get involved because-, you know, I dm* t have no (*) in • 

the street. You know what this means. • I

Q Yeah. [

A You get me In the street, they going to (*) me ■ 

W.
Q Who’s your boss at the Ambassador? .

A My real boss’s1 same was—because I belong to the
Steward apartment, but I work in the kitchen. ’

26 Q I see.



..1. '

2

A Yea^ I work in the kitclen, 1|^ helper—
q Who is your Dose in the Kitchen?

3 ' A My boss in the kitchen, the—th® chef.
4 Q Wet's his name?

5 | a Let me see^obeertc, '

6 I Q RjWo?

7 | ’ A ’RWto* a tall main. Hes the head stewards

8 ! I mean, the head— .

9 ! o The head chef? ■
10 A Chef, yeah. One little Japanese, he said he

)

11

12

13

■ 14

15

‘ 16

17

18

19

20

21

22

23

25

recognize him. He said, "I saw him and never forget his 
face. I saw him," He eaid, "I never forget his face." 
He take a good look at him, better than I do, because, 

you know, 'I talking to somebody else. I don't know watt's
going to happen, you know. • 

or Uh huh (yes). '
. A I talk to-but Xm sure he told me about three 

or four times, "Xs Mr. Kennedy going to pass through frm 
thee?" I said, "I dont know. I doV t know wilt's going
to happen." A mtle bit, I get a shot in my head, but what i 

I don't understand so many people were coming, eo why . ■

somebody don't knock him down or something else? =

Q I don't know either. Thank you very much, Jesus. |
You can come on out, now. . ■ ■ I

(Termination of recorded interview.) |

26
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INTERVIEWS
Person(s) Interviewed : • PLMPTO

^CLE $ 

Date 6-21^68
! SUPPL TO-1-94 .Time- ■ 1:45pm

Business Address & Phone
541 I- 72nd St-, New York (212) UN 1-0Q16

Residence Address & Phone

Info .toon (To be''compleEenheTeport ’ shoU^^ :who-What,When,Where,Why,

■ Phone interview and Suppl»tO I--4 & How)

SII - ATTACHED STATEMENT

Investigators making interveew 
Mac Arthur & Patchett

Approved by:^ .

Lot • '



3

4

5

6

She stated at the conclusion of Senator Kennedy's speech,

she was walking from the Embassy Room' to the Colonial

Rom, where the press was to interview the Senator, She

■ was, appjosJAitety a* th® end of the first sto tsblo in
■ the Richens when she hoard’ the shots. She turned and saw

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

a group struggling with the suspect She stated there were 

other people in front of her walking in the, same directon, 
but she does not recai who they mare. (Her husband was 

walking in front of how, but she was not aware of.it.) 
She recalls seeing John Marquand coming toward her fom . 
the preps room (dona Ec®) right after the shooting. 
She doos not know what he saw. She states he Us a writer 

or a reporter in Now York City and Ms phone numbers are 
• (212) 265-4-0)88 and (212) 247-4185. He was traveling from 

the donai- Room to the direction of the shooting,

18

19

20

21

22

23

24

25

26

Form 618 (R-3-4)



" INTERVIEWS FILE # 1-1020
Person(s) Interviewed:- • PLIMPTON, George (Mr) Ute 6-21-68

•«>*^*«<*^l«WM»««*«»»<IMMMIlWI»«»MU*«<W««»l»>W(14««JmM«W®«<«»l^^ MMMmMMMtWWWWMaMWMWVMmMCMUtKWMImWWMMMW

! . Time- 1:45pm. •

Business Address & Phone 5U 1 ^d gt‘' New York (212) un.l-mG

Residence Address & Phone . ' ■ .
- ■ - - - ’ 1 l l l jir ~ jjifninri r -ti—riirnr~r‘ r ii-ii ifi -mr T—ir - - irimiM ■■ii - n iwi.it- —. t —•

Info .tom-(To- be compete^e" report'' shouldrinC’Tde sWhoJWhatTWhenTwh^^^
& How)Phone interview above date & time

suppl to 1-95 • ■

SEE -'ATTACHED STATEMENT . ' . • -

Investigators•making interveew
Patchett & Mac Arthur
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21

22

23

24

25

26

JEONGE AL PLUTON,. 10® 543 EAST
^ 1138 YORK, BXCE (212^-1001^

721D

Mr. Plimpton Indicated that at the conclusion of the Senator s-
speech, he loft the area of the Embassy Room and was

proceeding to the Colonial Room where the Senator? was to be

inecveowca by the paces. He passed the area Whore the shoe 
ing was to'occur and was in about the middle, of the steam

tables when’he heard the pop of the shots, He turned and

observed a group of mon strugging with the suspect. Ho 

■ returned back to the first table and assisted in subduing

the suspect. ■ -
• Mr. Pimpton^ picture in in the photo (XU* Fire 

Department o?fci,al) of the apprehension of the sweet. 

Prior to the shooting and wMl® en route to the Colonal 
Room, KUnpton was avove of other people in the area but 
could not recall who they wore and where they were.

Form 618 (R-3-4)



f r INTERVIEWS

SON INTERVIEWED PRICE/William Edmond 6-6-68daTE/time _______
. ; tAPE#24267^

RACE HAIR EYES ’ HT DOB

IDENCE ADDRESS 2488 Gaabraith Road, Pisideni PHONE

INESS ADDRESS PHONE

ORMATION: (WHO,WHAT,WHEN, W'HERE7wHY & HOW?

■ C ~ FBI REPORT

. Accompanied George Erhard to location 0^ toward ' St.,.. Pasa^.a, _ where 
Erhard sold murder weapon to Munir B. Sirhan. • . ■ . ■

Identified Sirhan Sirhan.as person with “Munia: at the. time of sale

?

■V

iSPEClMENiS maXANOTENteiRVieW 3 7APPROVED BY; 
I



1 SPATE 
?R|r

>,.S1RHA^ WILLIAM PRICE, AND

TA
Tuesday june 25, 1968, 3:20 P.M _ „

' ' SGT. ENRIQUE HERNANDEL #7101, S.U.S UNXTQUESTIONED BY:
REPORTED BY: STELLA C. ROTH, INTERNAL, AFFAIRS DIVISION

« c a 4 * a e

SGT. HERNANDEZ: X am Sgt. Hernandez;; and for -the 

purposes of the intex^view, were going to have between all 

three of’ you and myself, I’m going to say that the tme . . 
right now is 3:24, and the date is June 24th, 1968. Were 

in Room #318, Parker Center, 150 North Los Angles Street. 
Present in Room 318 are Munir Si-han, George Erhard, and 

Wiliam Price; is that correct? 
■ MR. PRICE: Yes.

Q BY SGT. HERNANDEZ: I have already talked to 
George and Hunir, BH, what is your address? Were you live?

MR. PRICE: 2488 Galbreth, Pasadena.

THE REPORTER: Cabreth? • .
MR. PRICE: Yes. ' ’

Q BY SGT. HERNANDEZ: Will you spell that, please?
MR. PRICE: G-al~b-r-e-thi.

Q And your phone number at theme? 

MR, PRICE: 798-4822*
Q Now, I want to be quite frank With you here, all 

throe of you. The purpose of this interview is to determine 

what the truth is regarding a gun that this investigation has 

disclosed was sold by George Erhard. And, Mmir, I'm giving y°u

Form 618 (R-3-4)
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4
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6

7

8

9

10

11

12

15

16

17

18

19

20

21

every opjjtmity right now. You 08^ to be confronted with 
these genfenj is that correct? - .

• MSNIR SIRHAN: Yes. ' ’

, Q Let me ten you that there's not going to be any 

threats, any duress, any type of force. Nothing its going to 

•be used here in. the way of inttoidatoon. We're determining— 
we're trying to determine what the truth is. Now yesterday 
I talked with you. You told me certain statements regarding 
the gun that was purchased foe George.. We want to clarify 

these statements. And 1f thiol’s is anything other than errors 
in the staemments regarding the transaction of that, gun, I'll 

talk with you by yourself about that later. Right now I'm 

-imutig this to the scope regarding the transaction of the 
gun fom George to you. And I'll direct my first question to 

George Erhard and ask you this, George, have you ever been to 
the house where Mair lives in Pasadena?

GEORGE ERHARD: I have not.

Q You have not?
GEORGE ERHARD: 1 have not.

’ Q Okay, that is the first conflict we had because

yesterday, YuHr, I think you told me that you had been— 
correction, that George had been to your house.

MUNIR SWAN: Correct. > •

Q • Now do you still maintain that he has been to 
your house?

MUNER S.FUAN: Yes. ’

Form 618 (R-34)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

, • Q You do? ■ . -
O Mm SIRHAN: Yes. '

• Q When was he to your house? - -

mm SMAN: I keep saying, sir, I .don’t—I 

don’t remember dates.. ,
Q Well, what year??

MUNER -SOHANt It was this year. •
■ Q •'•This -year?? What month this year??

MUNIR SIRHAN: It was early this year.-
Q Was it before the gun was solei? 

MUNIR BIRHANs Uh huh.

Q Okay, now it. its obvious that George says he has 

never been to your house, and you say that he has been to 
your house; that we’re going to have some probe-ms, aren’t 
we, became somebody its lying?

MUNIR STHAUh. Uh huh. . _

Q Would, you mind taking your glasses off for me,

please? ' ’ ‘

(Man? removes .his glasses) .
Q When you say that George has been to your house,

Munr, are you lying to. me?

MUNIR SIRHAN: No, sir, 37m not.

Q When you say that you have never been to his hous 

George, are you lying to me? ; ■

. GEORGE EFSARD: I am not. . '

Q WH, I know that somebody's lying. It doesn’t

Form 618 (R-3-41)



take a mgJ.63.jn to figure ms out, does it?
WITH S33HAN: No, you remember when you came

over to Msten to the records?
■ GEORGE ERHARD: No, I do' not. I was never over to

your house.

MUNIR SIRHAN: Remember when you came in and we

were sittng at The dining room -table, and the iecord*-the
record ’.player., you were asking about ‘the record payer being 
hooked up to the speaker^becamse my brother hied token it

19

20

21

22

23

24

25

26

apart?

GEORGE ERHARD.:

• MUNIR STMM: 

scared?

GEORGE ERHARD: 

telling you the truth.

, MUNIR SOHAM.: 

too, Wiat's the matter?

GEORGE ERHARD: 

Joe, I'm sorry.

I have never seen your house.

How come you scared? Are you

I am.not ..seared. I am simply

Wei, that's what im trying to do

I haven’t been to your house,

Q Wei, alright, fine. We'U find out. We’ll

determine---the® season for this is because if somebody is

lying about this aright now, then it is quite evident that 
there must be something more me^nngfui at stake here, you 

■see? If it is you that is not telling the truth, w'H find 

out. If it is George, wen find out. The second error we ' 

have hem is that, Kunr, you have told me that George Erhard
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has not your brother in your house* 
WMUNIR SUSAN? Uh huh. ®

■ • Q ITs that ri^t? ’ - . ■
' . MUNIR SIPHAN: Yes.

Q You told me this yesterday? .

‘ ■ MUNIR SRHAN: Yes. • ’

. Q im going to ask George, have you ever met any

’brother of .Mudr Strain? "
GEORGE ERHARD- No, I have not. ■ •

MUNR SRHANs You»ve melt Sirhan.
. • GEORGE ERHARD: I’m sorry, I have not met Sirhan. 

WILLIAM PRICE: I--I 'think there's been a mistake
here. • . ■

Q Wei, rm—rm referring to before the transaction
was made. . •

MUNIR SIRHAN: He—he--he— 
Q’ Before the transaction was made.

WILLAM PRICE: I don't know anything about it. 

Q .Before that transaction of the gun was made, you

have said •that he has net your brother, Sirhan?
.MUMIR SIRHAN? Yes, he has. Yes, he has.

Q I’ll ask him. Before this transaction of that 
gun, did you ever meet any brother of Munir Siriarn?

GEORGE ERHARDs No, I did not. - .

Q WH, then we have two errors already; don't we?
Okay, now yesterday, Kuiir, when I was talknng with you after
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I advissd^ou. of your rights, you un^|ptood what your rights 

wee, didn’t you, when I expiated them to you?
MUNIR SIFHANs Yes.

Q Do you understand what those rights are right
now? . ‘

MUNIR SIRHAN: Yes. '

^ And you still offer to go ahead and talk to me;

is that right? ■ ’
MUNIR SInHANT Yes, - -

' Q After I advised you of your rights, you told me 

that when you first approach^. George regarding-hm selling 

a gun. that you told him that your brother was iae person’that 

wanted to buy a gun? .

MUNIR SIRHAN: Right;.
Q Is that right? • '

■ MUNIR SWAN: Right. '
Q Is that? ' ■ . . .

’ MUNIR SIRHAN: 'And I--

Q Excuse me, go ahead. • -

' ' MUNIR SIRHAN: I also am the person that told him
that I wanted to buy a gun.

. Q Okay. ■

MUNIR SIRHAN: It was two insamces.

Q But you said that you first approached George

regarding your brother writing to buy a handgun?

MUNIR SIRHAN: Yes-yes.

Form 618 (R-3-4)



1

2 .

3

4

5

6

7

8

’ 9

10 ’

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

• 21

22

- 23

24

25

26

’ Q ^s that toe, George?
" GEORGE ERHARDi I don't recall him ever asking

me about? his brother inquiring about- a gun. I simply recall 

he was curious about buying a pistol.

Q ■ OW, now in the presence of both of you, and Im

going to get out of sequence a little bit here because Im ,

going to direct by following questions t° Wllim. Price '
because I understand tha-^U, were you there when the ( 
transaction of the gun was actually madej is that ri^t?

• WELL2AM PRICE: Yes, I was. .
MONTH SWW Sr, I would Ike to say something! , 

I don M; think the feUw/ that I secH with George was a 

little—was more George's size, and I stopped and shook .hands 

with him. He was more George's size than this flow's- size 

here. * ■
WHOM PRICE WeU I was never standing up 

straight. I was in the car a lot of the toe.
■ Q WH, just a.mtnute» I don’t wont you to question

the can. If he-1f he Bays that he was there, do you think 
that he has some sewn to be lying about it?

MUNIR SPEAN: No, but I recH the mow as a

HttXe emHer than he is. ,
Q Weh I mea— • ■

HUNTR SIPHAN: —more George's size.
of WU, you might very wH recall that, but Im

adding him whether? he was there when the transaction of the
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gun was mJ, were you present? g
WXLLWI PRICE: Yes, I was..

Q 'Were were you, B.U?

WILLIAMS PRICE: I was at the corner of EL Molino 
and Howard, .

Q And Howard is in Pasadena?

■ WILLIAM PRICE: In Pasadena, . •

Q Were you inside the car?

WHAM PRICE: Part of 'the time.
' Q Did you ever get out of the car? „

WILLIAM PRICE: Yes, I did. ’
Q' Okay, fine. When you arrived at that location,

who was with you?

WILLIAM PRICE: George was with me.

Q How did you get these;? .
WLLAM PRICE: By car- ' ’

Q Whoso car was it?
' TOLAM PRICE : It was George's.

Q Did you know? before you arrived at the location 
what -the purpose of the trip was? ’

WLLXM PRICE: . Yes. . ’

Q Waat was it? As you knew the purpose?

WILLAM PRICE : As I knew at the time, George 

has a gun that he wanted to sell to a guy that was at work, 

and that's all he told me. .

Q Oay, then you were just going over as a
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Q

W1LLAM PRICE : Just happened to be going along

Se When you arrived to that intersection, did you

. see anyone waiting for you?

the corner.
Q

present in

Q

o>

him again?

0 Yes«

Who was waitng

. WILLIAM PRICE

for you?

There was two people standing on

Do you recognize any of those two people as being
this room right

This man here?

W,AMi PRICE:

now?

he was there.
' Mair Sisham?

Yes

Was there anyone else with him?

WILLIAMS PRICE: Yes

Was it a man or a woman?

WILLIAM PRICE: It was a man

Would you be able to recognize that man if you saw

WILLIAM PRICE:

. Okay, have you

in newspapers??

WILLIAM PRICE:

Q

I think so.

seen his picture on television or

Do you know who that
Now?

I have

person is new?

I seem to have recognized
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1 m as the/person who was there at t^titee.
2 Q At the time, and is that Sirhan Slahian; do you
3 WW?
4 WLLAM PRICE? Yes. Yes.
5 :ay, now when you arrived at the location, new
6 were- you sitting on the right front of the car; is that right
7 ■ WILLIAM PRICE: Yes, •
8 What did George do and What did you -de- after you
9

10 WWAM PRICED WU, George watt down EL Mli.no,
11 to turn left so he turned left..and parked on the
12 corner. got out, and the gun was in the back seat under
13 well, was in under the front seat but he had to go' to the
14

15

16

17

18

19

back of it.
said

And he handed it to me and he got (out and he 

Joe—* you know and made acquaintance, and then I
sat in the car and they
other brother, not him

up to ms and, you know.

I got out of the car

talked for a few mantes. Then the
but
and

Then

the other one that was there, come

just asked what was happening,, so

about five minute
20 -ut, oh, 15 minutes or so and held the
21 gun, and George and Mm were talking and discussnggtho price
22

23

it, and. then the two brothers discussed it, and I didn’t

O 24

25

get the guy’s name. I was just ^roodmed to him as his
brother

Okay, now, just a minute. You say you were
26 holding the gun yourself?
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WILLIAM PRICE: Yes, it ® in a little cardboard1

thing that. 10 came with from the factory*
Q • Uh huh.

WILLIAM PRICE: It was velvet Inside and it was

just cardboard'box. .
Q Did you show the gun to either of the ■ two

. brothers? . • • .

WILLIAM PRICE?’ Yes. . .

Q Whoh one? _ ' '

. WILLIAM PRICES I belles I handed it over to the 

older brother, and then the two of them looted at it together 
Q The one ■that isn’t here right new?

WILLIAM PRICE: Yes. ■

Q Is the one that you showed him the gun. Did that 
non hold the gun in hits hand? ’

WILLIAM PRICE: Yes, he did, and he took it out
of the carton*

• Q Did be squeeze the trigger? Did you notice 

whether-* ' .. .

WILLIAM PRICE: No, he didn’t pull the trigger on

AV#

Q And who was talking with George?

' WILLIAM PRICE? Wil, they wore looking, at- the.gu 

and conejr^S; and I didn’t undersfemd what- they were saying 
They iwarent speaking in English., and then I talked- to the 
other brother and then Georgs tanked to hm most of the time
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2

because-” .
' Q ® This man here? To MuHr?

3 WILLIAM PRICE: Yes, George spent most of his
4 We talking to him.
5 Q Did you overhear* any part of that conversation?
6 WILLIAM PRICE No, but I was Just talking in
7 -.genera terms to the other -one, -you tow, jUst passing the
8 tiso.

9 Q To the other brother that’-s not 'here in this

10 room?

11 WILL1M ■ PRICE Yes.
12 So most of the time that you were there, you were

13 talking to the other brother*; is that right?
14 ' WLLAM PRICE? Yes, I only said .hello to him and

asked him what he was going to use 16 for, and that's about

16 it.

17 Q What did hie tel you? •

18 WILLIAM PRICE? I believe he was going to- use it
19

20

21'

22

23

24

25

26

for hunting and target shooting.
Q Did you see any money change hands while you were 

there? ’ ’
WXM PRICE? I saw $25. -

Q. Do- you know who paid for—ho paid the $25?

WILLAM PRICE? WH, ah, this is sort of • . 

interesting because be didn't'have the mi $25.

e- ■ Who was hie?
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- • WXLW PRICE? This one.^
Q ^Muir*? ■ ' '

WHLAM PRICE: Yes, Munir dd^t have $25, and

I remembeer he conferred with Ms brother and wanted to 

borrow $6 from him, and I think he borrowed $6 and gave it to 

George, and there was a little discussion over the price of 
it and they wanted to buy it for 20 and -George wanted to sell 

it for 30, and he settled at 25.

Q So .you remember that this man here did not have

the whole 25? ’ ■

■ WILLIAM PRICEs He didnto-have the full amount, 

no,' .

’ Q Dd he borrow the money from the other brother-­
' WLLAM PRICE? —yes, .

Q ’ —did you notice? Do you know how much money it

was that he borrowed? _

WILLIAM PRICE? I coudnt be sure, but I think it 

was $5. ghat was what they talked about, ■ . •
Q IS everything that you have told me here in this 

room the truth? ’ .
WXLAM1 PRICE?- Yes.

■ Q Would you be wiling to- take a lie detector test

in the ev-ent that we had to verify the truth?
WLLm PRICE?- Yes. •

Q You would be. Okay, sir, would you kindly go . 

out and you can walk across the ha.l and wait util we
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■ continue this investigation in .here?^
" WILLIAM PRICE: Ml rght? . ’ .

' SGT. HENANDEZ: Thank you very much, Bill. 

Q BY SG& HERNANDEZ? Okay now, Wr, we -can 

continue in this vein here, but I don't think it's necessary; 

do -you? • ■ .
MUNER STTWs Sr, I was the -one ‘that- was tailing 

to him, and George was the one that was talking--

Q —now wait ^minute, Munico. WM a minute. I
dont know what you're thinking— . . '

MUNIR STHMANh Yes, sir. ■

' Q But you're not talking to someone that hasn't been

investigating coes-^ ' ■

MUNR STRHAN: —im aware of this-. . '

Q '»4 have been in this business for a long, long 

time; and Im asking you right now that there's no- need* 

continuing in this vein; is there?? •
■ MUN3RSTRHAN: Sir", Zm-Zm—Z know there isn't;, 

but zm tryng—zm tolling the truth and maybe he was—maybe 

he's not sure or something;. Z—he-Z was speaking to the 
other fellow, and George was speaking to Sirhan and I shook 

tods with him. I don't see how they' could defer me from-- 
I had my sunglasses on at the time, sir. * ’

Q Then why are you inferring that ths man is going
to come in here—he's completely unbiased-why do you think 
he's going to come in here and tell me the story that he just
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1 did right row? . . .

MUNIR SHHAN: He might have gotten mistaken.
I don’t know but-- • ' •

Q I asked""*’'

MUNIR SITHAN I know I was talking to this fellow 

I was taking to him, and SLhan was- talking to George*

Q Now, wait a minute, you heard mc .askthm-* _

MOW SSHANt Yeah* ' ' ,

Q --whether he Jas positive contain that he was
taking to the other brother or to you, and you heard what 

his answer was? -

. MUNIR SIRHAN: Wil, it’s not the truth, sir,
Q Why do you think you’re inferring that he’s Xyng? 

Why would he come in here and He about this?

MUNIR SIRHAN: I don’t know, sir*. •

Q Let me tell you this' right now, we are invest!-

gating this in 8 completely objective manner. And like I 
told sou before, there’s no reason for us to continue this 

type of questioning in here in the presence of other people 

unless you wait to continue lyng to no. ’
MUHR S3TSAM: Sir, I’m not lyng.

Q Okay*

MUNXR SRHAN: Xm not lying* .

Q . Then you are trying to say that George is lying? 

MUNR SHrAMM we, just a minute, George-e-y X ?

Q Yes*
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.Rece^se enn you came up

Bill wish’s .W niO®e Bill?

GEORGE ERHARD:

MUNIR SRHAN

GEORGE ERHARD:

MUNR SOWN

To what, the
Right, to the
Yes,

Okay,

intouwd Sirhan as my brother*.

corner?'
corner

I remember that*
I said hello to you

I said this was my

GEORGE ERHARD: • I don’t recoil that*

1b coMd be true, but I don’t recall

If

and I

brother.
at was

WHIR SIRHAN: Okay# who was the one that patted
you on the rump whon ,we were going away?

GEORGE ERHARD: I don’t redl anybody*. '

' Q Just a.minute, Wdr (voices overlapping). Let 
me ask you, why was this transaction made out in the street?

MUNIR SIRHAN: Well, .it was the easiest way for

George to met me. .

Q Why was it the easiest-*- •
• MUNIR SIRHAN: —on the corner*. ’ •

• Q way to have him meet you?

■ ■ MUNIR SIRMAN: On—I gave him the address. He

says, "Where is that about?” And I says, "Three or four 
houses—*1 And he says, "Wei, I’ll just meet you on the 
corner. ' ■ ■ ■

Q WU, didn’t you just get though celling me a fe
minutes- ago that he had been to your house before?

MONTR SIRRAH: Yeah.
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. Q ^Then why isn’t he going ^know Where you're 
Uvng if he had already been there before;?

' i ■ KUNR SRHAM I don't know* ' * .

Q Could this be because you're- lying about 18? 

MUNIR WHANs Why are you lying like this, 

George? .

Q 'What?. - •

MUNIR SIRHAM: Sir, xm willing to take a lie 

detector test. • .
• Q Okay, we're going to do that just a few minutes 

from now, but first I want to give you the opportunity of ■ 

being a man. You wanted to ’sit down- here with these fellows 
to square it off you told me yesterday.

MUNIR SIGHAN; Yes.

Q AH right, why was this transaction made out in
the street? •

MUTO SRHAM: I just got through telling you 

George— . ,

■ Q What is that?
■ • MUNIR SIRSAN I told him where the house was, 

Wee or four houses away, and he said, "Wei, I'll just meet 

you on this corner, so that was it.
Q Okay, and again then, were you lying when you sad

that he had been to your house before? . *
. MULTIR SUHAM: No, ar, you know if I tell you 

this, you won't, you know, Loss-. _
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1 mt a minute. & run away from me.

2 NUMBR SWAN: 3m nob, sir; im not, sir.
3 @. You're trying to run away from me, and Um not
4 going to let you 232a.

5 • Wm SRHAN: You know Les?

6 GEORGE ERHARD

7

8

9

10

11

12

13

14

15

MINIS S3RAN

:

Does he York a not We you?

Yes.
Sir, 'Um-last -night I thought this. ’

Xm not trying to l.e, six. I know-it seems this way, but
Les and George look, you know a .lot aWe, .you can believe-

ice but it may have been George and it may not have been

George that come out—it may have been Los that cause up be

the .house,

Q Are you trying to tell me now-

16 MUMIR S3RHAM X*m not trying, sir

17 overlapping). It might be George or it night have been Les
18 but I recall it was George, sir.

19 Okay, but you know that George- say has never
20 been to- your house,
21

22 but they look alike, sir
WH, then it must have been Les

It may have been, I dont know

23 either one of thorn too good, ‘

24 Ckay, do you know that Les is a collector o3

25 antique guns?

26 No, but there was. a discussion
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of guns there.
a In the house? .

MUNIR SXRW: Yeah.

• Q Yeah, but 1f its Les and he's not a collector of
antique guns, then it would have had to have been Gorge;

wooldnS it? ■
MUNR SIREANs Yeah.

Q Unless you’re lying; right?
‘ MUNIR S3RHAM Right.

of Are you lying about it? ■

■ MUN3R SRHAN: Yes,

Q Okay, why don’t you square this off? .
MUNIR SISHAN: Because Gcorge-l did not buy thio

gun from Georges.

Q Okay, now look—
MRR SRHAN: Xha trying to put this point across

I did not buy the gun. Sishan is the one that has bought the 
sun from George, and it was the other way around, sir, it 

was dirham asking me for $6, and he had a lot of money on 

him—-

Q Look, Munir, wait a minute now. Grow up and be

a ran. ‘
MUNIR SIRHAN: Yes, sir. '

Q ■ You are lying about this man ever being to your 
house; -arent you? 1 ,

NUMER SMHAN: Yes,
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gw aren't you? ’

■ MUNIR SIRHANs No, sir. ’ '

Of Be a man about it.
MUNIR SIRHAN* im not lying regarding the gun, 

sir, .
. Q Okay, now, wait a minute. no!1i go back again.

and start With the transaction. What was' the first thing th/ 
you asked George about the sale of a gun? '

MUNIR SIRHANt I said, ‘Do you have a gun? Do 

you by any chance have a gun to sen?'*

Q For you or your brother?
MUNIR SXFHAM No, I just asked him that in the 

beginning Is that rght? (
GEORGE ERHARD: I believe that is correct. '

Q Chay, now, that did he tell you?

. MUNIR SIRHAN: lie said no at that time.
Q Okay, then 1sber did you ask him anything about a 

gun? . ■ .

MUN^R SPHAN: Yeah, he care up to me and he said 
he had just gotson a gun if 1 wanted to buy it, and I said, 
"Yes/1 ’

Q How many Wes did you ask George whether he had 

a sun for sale? .
HUMR SIFICI: I \rare3y • see you at- work. Its 

abou~-I only sow you previous to that three or four times.

Form 618 (R-3-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15'

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

rghtt? £ 0 ,
Q ' Answer me—answer me. I'm asking the questions, 

Mmir. .
■ MUNIR SISHAN:. It might have been two or three

times;., sir. ■
Q You asked him two or three times? .

MUNIR SRHAM: Yeah. ‘ -

■ Q And each one of those ties you only asked hi
'Do you have a gun for sale?" '

MUNIR SRHAN: No the first tie I asked hi

'Do you have a gun for sale?'5 Then the second tie I said 
if I remember right, 'I want to buy a gun; do you have one?" 

Then the third time I said that my brother wanted to buy a 
gun. <

Q Isn* f it a mater of fact that every time you 

asked him for the—that you just wanted to buy a gun for 

yourself to go hunting?
MUNIR SIRHAN: No, that was my brother was saying 

he wanted to go hunting, and it was me who was saying I 

wanted to go to a rifle range*

Q Well, let’s—lets clarify .that point then.
. HUNTR SRHAM: Okay.

. Q Isn t it a mater of fact that George has never
not your brother1, Sirhan, except when he was there when the 
transaction was made on the gun? .

MUMR SIRHAN: Right.
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' Q That's the truth, isn't
MUNIR WHAN? Yoah, ' '

Q Okay# So then how did you expect hm to ^ 
that your brother, whom he didn't know, was interested in 
buying gm? . ■

• MUNIR SIRHAN: I had diseased 10 with hm I 

had dimmed 15 with hm , -

Q IS that true, George?-

GEORGE ETHARD? I don't recall his inferring that 
his brother was'dneejsed in a sun# I don't recall ths

15

16

17

18

19

20

21

22

now# -. > . ■

■ MUNIR SIRHANs Sir, t&at-WESwan'n that—that 

was the main reason for you when we wee in the parking lot, 
you came down to pick up your check, right?

GEORGE ERHARD: No, I came in to show you the gun*

I Mgh have picked up my check# ■ .
■ MUNIR SIR-HAM: And you picked up your check# ’

■ Q Just one at a time now# Let hm finish Muir; ’ 

okay? ■ '

■ • GEORGE EEHARD: I m.gh have picked up my check 

that day# I don't recall# As I xecm I went into find you 

and it could have been that I did stop off and pick up my 

check# - ' ■
■ MUNIR SINHAM But the mam purpose was for you

to come and peck up your check, and then you said you'd bring 
the gun along with you# ' •

Form 618 (R-3-4)



5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

' ^ GEORGE ERHARD: You said you had acked me to

bring the gun,? .

. MUNIR SIRHAM: Yes. ' ' ’

■ ■ GEORGE ERHARD: And as I recau I went down

there to bring the gun. Now I night have gone down to pick 
■ up my check, too.

Q ’ You listen to this now, Munir, Im ask George. 

because George Uve talked to’Mm already now. How many Wes 
did Munir ask you whether? you had any guns for sale? . •

■ GEORGE ERHARD: 2o the best of my knowledge, at 

was possibly two—maybe three times.
' . Q During any of these occasions, did he infer to you 

that he was not interested in the gun but that his brother 
was i^ioeested in buying the sun? _ , ■

GEORGE ERHARDS Not that I recall. It could be 

that he mentioned his brother; but to the best of my knowledge, 

I was assuming that he was to buy the gun. -

Q Did you ever indicate or discuss a price for the 
sale of a gun wth him?

. A Yes, I did. I indiesed that I was asking around 

27 to $30 for the weapon* , .

Q Dd you discuss- any other prices of any other
guns? ’ '

GEORGE ERHARD: I night have mentioned the fact 

that a friend of mine had* a couple of guns for sale except ■ 
they wee very expensive guns.
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2

ember that, Jcej| ,

AN: Yeah, he was saying that it was
3 another collector or something Like that.
4 Q Joe, look talk to you, and I
5

6

. understand your position and I thirds youHe- efraid of some 

thing that im not really too concerned with. I Just want
7

8

9

.to got this story straight because when are submit these reports 
I dont want the FBI to be suWtting a report that is in 

coniict with our reports and I don’t want to submit a repot
10 . that was made by some other
11 That its

stigaw that is different

1 re trying to get is -the
12

13

14

15

16

17

18

truth, You’re afraid to tel me that you bought that g 

Why are you afraid to tall me that?
■ MUNIR SIRMAN: 1 didn’t buy it, sir. SU?,-

wit a minute
when this man went over

you and he negotiated the sale of

.

Isn’t it a—as a mater of

to deliver that gun to you,
that gun?

No, sir was my brother and
19 him that negotiated for the gum-for the sale of that gun.
20 • Q . George works with you

. 21

22 MUMR SIMIAN 4 *n he does
23 na^

24 Yes, Mr
25

26 of th

Q Who did you deal with regarding the tansactimi
gun
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O. 24

25

' 26

’ • ^ GEORGE WARDs When you^ speaking of sales,
do you mean who handed—who did I hand the gun to and who 

handed me the money? ■ •

. Q Who did you go to sell that gun to at that 

corner? .

. GEORGE ERHARD: At that corner I was -under the 
assumption that I was to sell the gun to Joe, ’ Now 16 night 
have been that I handed the gun to Sirhan and he handed me . 

■ the money# The actual sale per se— ■ ■
■ Q ■ Uh huh.

• GEORGE EFHARDs —might have been to his brother
but I was under the assumption that I was selling it to Joe.

Q Uh huh. Is that rght? ' ;
MUNR .SIRHAN! W^s. sir, absolutely it is 

By brother that give him the money, and my brother took the 
gun. I had given my brother $6, and he had money with him 
but he—

■ Q Now, wait a minute. Lett's talk about the money 

now, because this man remembers about the money.

• MUNIR SRMAN Yeah, • ■

Q Did you have the $20 or 23, or whatever was 

necessary? . .

MUNIR SXENAM: No, no. I had money as I say that 
day was payday, and by brother had money with him also, but 
he did not went fco—he had $2—he had a lot more than $20, 

but he didn't want to pull out’more than 20 in front of these
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26

boys'because he was ftying to Jew them down.for the price, 
and he had asked me for $6 to make it look good to George so 

George wou^t ask for any more money.

Q • Do you think that is the truth?
NUMBER SIRAN And I had given hm 06 or 5 or 

sommg, . . ■

' ■GEORGE ERHARD? , this ■could have teen that he did
have more money end di^nt want me-to show is That was my 

reason for pulling off the prise tag so that they could not 
see -exactly now much the gun was. Ths was also my reason ' 

for stating that the gun was not mine; that is was- a fiends 

gun simply so that I could obtain, the highest amount of money 

for the weapon.

Q I understand that. Now, Muna, on June the 5th, 
1953, at Rampart Mice Station, you were questioned by some 

investigators; do you remember that;? Questioned?

NUMER SSWh Yes, I was questioned by many, 

yeah. , ■ '

■ o At that time they had somebody recording this. '

they asked you, "How did you first find out about the gun? 

When did Sirhan approach you?" You said it was sometime 

before Christmas of after Cosmos,, but you Cerent sura, 
MUNIR SPHOt ^2?w -

' Q Remember saying that? And when did Sir-han— 
KNOR SIErum: Yeah. Sisto said he wanted as ■ 

gun, yeah. ■ •
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Q a You sad at that time thahyou brought this 

fellow from work that was a collecto^f antiques,. that was 

a ie'. wasn't 16? . ’ •
MUNIR SIRHAN: No, he was a -collector of antiques,, 

Q Yeah, but you said that you brought him up to the 
house? .

MUNIR SiRHANs Like I say, six, Les and him .look 

alike and—yes&, rights I see. I said that.
Q That's a He^ isn't it? ,
A . Yes, sir, and at that tme I was there it was.that, 

it was the same day; and you know, I was al—

Q Weei, don't rationalise. Just be truthful.

MUNIR SIRHAN: Yes, sir. .
■ Q Here's another question they asked you, ’Who

approached George or Chick about buying a gun, you or your • 
brother?” . '

MUNIR SIRHANs by brother at that time. ,
Q At wMch ^^0? ■

MUNIR SIPHAN: When we were on the corner. .
Q Oh, no, no, no, the question is this, "Who first

approached George about buying the gun, you or your brother?"
MUNIR SIJHAN: Oh, I'm sorry. I misunderstoood.

It was me. •

Q . It was you? ‘

MUNIR SMLAN: Yeah, . ,

Q There was no mention of your brother the first
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time thacgou asked about a gun? ^ '

MUNIR SIRHAN: No, but I talked to you about that 
Q Yeah, you're talking about when the.gun was 

actually sold? •

. MUNIR S3RHANI Right. ' '
Q Changed hands? • •

■ , MUNIR SRHANi ’ Yes, sir. ■ ’

Q • Now, you said that you did not discuss the sale 
o that gun with George ~ That's a lie, isn’t it? ’ I’m • ' 
talking about money. George was asking for $30; you were 

saying 25, 20? -

MUNIR SiRHAN: • No, sir, that was my brother that 
was discussing this, .

Q Well, we want to get this thing straight now.

MUNIR SIRHAN: Yes, sir.
Q George, do you remember this man here discussing

the price of that' .gun with you.?
■ ' GEORGE ERHARD:. I believe I recall both persons

■ being, and discussing the price; and I believe Joe did the 
talknng/ but it could have been that his brother was doing 
the gesturing. -

i But most of the tme according to Wiliam Price,
Sirh^ Sirhan was talking to BUI? '

GEORGE ERHARD: Yes. _

Q So who were you talMrg with during this time?' 
GEORGE. ERHARD: WU, I was speaking to Joe, and
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then as I j^^alX his brother did eoso^vor because I remember 

seeing them together Now, I cant say that it was SUhm 

but another party was with Joe. •
■ Q But most of the conversation was between you and 

. who? . ’

- ' GEORGE ERHARD: Between me and Joe, .

& - ’ Okay .now what was that ■ conversation about? -

GEORGE ERHARD: WS, we had discussed the price' 
of th® gun, and 'then the-two of them had gone off a few feet 
away and discussed something in another language, and then 
they came back and one of thw-decoded, well, $25 was an . 

right and somebody loaned somebody about $6, and from there 
somebody gave me the money and I gave somebody the gun. And 

just exactly who that person was, I cant recall. -

Q - Ky question was, did you discuss money with Joe 

SirMn? • • • •
GEORGE ERHARD: At that particular- point’ I 

believe I did mention money with- Jcs. ■
Q Do you remember that now, Jos?

NUMR SIMHAN: He were—as I said, we were four
together when we first got-thm all of us were there, al fo­
ot us worked together, and he was taxing toward us. Yeah.

Q And were you talking toward him?

NUMER SIEHAN: Right about that tms MU—he was 

sitting in the car and he caree out and I shook hands with • 
him, and I said. That’s happening?"'
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■ Q ^Now, you’re r?unni.rg away ^|g?JLn.. Yotu’re running 

&W? Joe. Did you talk to hm? ' .

■ MUNIR SIREANs ml, yeah, I said, "Helle, George,

how’s things/’ and this and that.* And he said, "We, iVe 
got the gun ” And I said-x pointed toward Stolen and Stohan 

and George started carrying on the conversation or 

something, •

• Q I’ll wk you the question again- Did you talk
to George about, money, about that gun?

MUNIR S3RBM Xml just-just got through saying 
it, sto. > .

Q No, youre running away from me, hut I wont let 
you rv. Now, did you ever talk wth him about money 

concerning that gun? .

MUNR SIF2W: Did I ever talk? Wei, when we 

were in the parking lot, he said— ■ '
- Q ' No, no, no.

. ' MUNIR SIRHAN: I said, "How much are you asking 
for it?" He said, "$30." ' .

• Q Uh hun. ■ .

A And I said, "WH? come up to the house and I’ll 

see what my brother says? • .
Q Okay, so then he came up to the house? 

MUSTER STRHAM: No. ■ ' '

' of Not to your house, to the corner? .
MIHIR SITHANs To the comer.

L
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Q ^ And you were there?
MUNIR SIRHAN: We were at the front of the house, 

yeah. .

Q And again I'm asic you, did you discuss With 
George about money and the sale of that gun? '

' . MUNIR SUMAN: At that time when we were on the ■
corner? ’ •

Q Yes. ' . .

MUIR SRHAN No, huh uh. •
Q Wei, then, again we have another He. Wha's

wrong? You’ve already admitted one Me.

MUNIR SIRHAN: Yes, sir, that’s right; but I 

didn't discuss any of the money when we were ©ut—I discussed 

the money in- the parking lot. .
Q Uh huh.

MUNIR SIRHANf Prior to the meting with Site, 
But st the corner I did not discuss~*wilsss giving Sirhan the 
$6 that he had asked for when George didn’t go down on th© 
price.

• Q ■ I know that' George has said that you discussed 

money with him; that you were tsyng to jew him down

MUMR SIRRMAN: Other than the parking lot, no, 

huh uh. ■ ’„ ’

Q Its a very unimportant fact except that you

are lying about it. ' .

.MUNIR SINHAMh Im not lying abort it.
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■ Q ^WU, we'11 find out. 0 .

MUOR SIRHANs Yes, sir. ’
Q Wat did you tell Sirhan when you arrived home

that night and you knew that George was going to come up with 
the gun? • ■ .

MUNIR SIRHANj I said, "There's a .fellw out .
. there that has a gun, 2 fexow? that I work -with that I was 

telling you about that collects -antique sguns/'

Q Wat did he say? . ' "
MUNIR SIRHANs He said, ‘Where, is he?" I said, 

"He's supposed to be on the corner/1 And we both walked to 

the corner and -mmddateiy we watched and George had come 

around,

Q Now yesterday you told me that you didn't’want 

your brother to buy a gun. • ’

' MUNIR SMHANj Right. •
Q Because you know that he was an- alien.

. MUNIR SRHANs Yes, sir. . ’

Q And you knew that, if he was in possession of a 
gun, 10 wo^Ud be a crime? ■ • •

NUHR SIRBAN: Yes, six. ’
■ Q That's, what you were telling me yesterday that

you had told George that if your brother? wanted to buy a gun, 

to tell him that he couidnt sell it to Mm •'because he was an 

alien* • '

■ MUNIR SGEANj Righty sir.
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